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1. UVOD 

Na strokovno ekskurzijo smo se odpravili ob 7:10 zjutraj pred Tušem. Na ogled smo se 

odpravili v Jesenice in sicer v STILLES in METALIKO. Izvedeli smo ogromno novih 

stvari in se naučili marsikaj novega. V naslednjih nekaj povedih pa bom bolj podrobno 

predstavil dogajanje na naši strokovni ekskurziji. 

 

2. PODJETJI: 

2.1. METALIKA 

 

           Slika 1: podjetje METALIKA 
 

Ko smo prispeli na cilj, si je najprej naša skupina, v katero sem bil dodeljen ogledala 

podjetje Metaliko. Skozi celotno podjetje nas je vodil tamkajšni zaposleni delavec in 

sicer na višjem položaju. Gospod nam je najprej predstavil možnosti za sodelovanje z 

njihovim podjetjem in sicer- štipendijo (kadrovsko)…nato smo nadaljevali z ogledom. 

Predstavil nam je sisteme dela, kako poteka delo, kje imajo posamezne hale, skladišča 

in podobno. Povedal je tudi da 99% izdelkov gre v tujino, saj  v Sloveniji ni dovolj 

odvzema. Izdelujejo izdelke za višji cenovni razred, uporabljajo kakovostne  materiale, 

tako lesarske kot kovinske…imajo kar nekaj eksotičnih vrst lesa in sicer: mahagoni, 



tik…in druge slovenske vrste: hrast češnja…njihovi izdelki so visoko kakovostni. 

Opremljajo tudi večje jahte, križarke, skratka večinoma pohištvo za ladjevje. 

 

Podjetje, ki trenutno zaposluje 24 oseb, od tega je šest inženirjev, že nekaj časa pesti 

prostorska stiska, zato se pripravljajo na gradnjo 1.000 m2 novih proizvodnih prostorov. 

Projektna dokumentacija je pripravljena, čakajo le še na spremembo prostorskega akta, 

kar pa naj bi se zgodilo že v kratkem. Metalika, ki je imela lani okoli 2,8 milijona evrov 

prihodkov, letos pa bi radi prebili magično mejo 3 milijonov, je pred 15 leti začela s 

tremi zaposlenimi. Kolektiv se je vsako leto malo povečal in tako bo predvidoma tudi 

letos. »Predvsem imamo potrebe po inženirskem kadru, saj poleg proizvodnje delamo 

tudi precej inženiringa in razvoja. Potrebujemo konstruktorja, a tega profila lesarjev je v 

resnici zelo malo,« pravi Arh, ki bi si želel tudi bolj ambiciozen lesarski program na 

sevniški srednji šoli. »Program novomeškega Šolskega centra je denimo precej bolj 

kakovosten,« pravi Arh, ki sedež podjetja zaradi ljubezni do domačega kraja sicer še 

vedno ohranja v Leskovcu.  

            

          Slika 2: direktor podjetja                               3: začetki podjetja 

 

 



2.2. STILLES 

 

          Slika 4: logotip 
 

 

Naša naslednja postaja je bila Stilles, oz. se pred tem, pa smo si vzeli malo časa zase in 

smo se odpravili na grad, ki je ležal a vrhu hriba… pot je bila strma vendar nam je 

uspelo pridi do vrha, tam smo imeli malico in naredili smo nekaj slik. Nato pa smo se 

odpravili proti Stil lesu. Vodil nas je moški, ki je bil na višjem položaju, kot ostali, 

vendar nam ni povedal prav veliko, saj smo naredili le hiter ogled po celotnem podjetju, 

ki pa ni tako majhno.  

  Začetki podjetja Stilles segajo v leto 1945, ko se je v Sevnici pod vodstvom g. Durna 

združila majhna skupina mizarjev. Sprva so le obnavljali staro pohištvo, pozneje so 

začeli izdelovati pohištvo po naročilu, povečan obseg dela pa je v letu 1947 privedel do 

ustanovitve Mizarske produktivne zadruge Sevnica. V tem obdobju je podjetje 

sodelovalo pri opremljanju številnih reprezentančnih in protokolarnih objektov, 

državnih rezidenc in hotelov ter si pridobilo sloves najkakovostnejšega proizvajalca 

pohištva v takratni Jugoslaviji. 



  

           Slika 5: začetki proizvodnje 

 

Povpraševanje po stilnem pohištvu se je vseskozi povečevalo in tako se je porodila 

zamisel o izdelavi lastnih linij stilnega pohištva za opremo stanovanj. Podjetje je leta 

1970 dobilo ime, ki ga nosi še danes – Stilles, stilno pohištvo in notranja oprema. 

 

Danes je Stilles tržno usmerjeno podjetje, ki na globalne trge v povprečju izvozi 95 % 

celotne prodaje. V strukturi prodaje predstavljajo 90 % inženiring projekti, preostanek 

pa prodaja pohištva lastne blagovne znamke. Svojim kupcem nudi pohištvo višjega 

kakovostnega razreda, tako lastne kolekcije stilnega pohištva kot tudi moderno pohištvo 

po naročilu. 

 

          Slika 6: primer njihovega končnega produkta 

             



3. ZAKLJUČEK 

Na izletu smo se imeli lepo, se zabavali in veliko naučili novega. Izlet je bil precej 

razgiban saj smo peš hodili po večini dela Sevnice, vendar nam vreme ni delalo 

problemov, saj je bilo vedro in sončno. Takih izletov bi bilo lahko več…tako smo ob 

13:00 prispeli v Novo mesto in tako se nam je zaključila ekskurzija. 

 

 

 

 

 

 

 


